

May 2023

Madame, Monsieur,

Le Centre International de Formation européenne (CIFE) propose un programme universitaire d'été pour les étudiants et les jeunes professionnels, dans différents pays d'Europe. Des professeurs d'université et des experts des différents sujets sont invités à y prendre la parole.

Je vous prie de bien vouloir trouver ci joint les informations concernant ces différents programmes que je vous remercie de communiquer aux personnes ou filières qui pourraient être intéressés. Les candidats intéressés peuvent me contacter pour recevoir le dossier de candidature.

Quelques unes des sessions (La Grèce et la Géorgie) sont déjà presque complètes mais la Roumanie et Prague sont encore largement ouvertes aux inscriptions. Plus vite les candidats potentiels se manifesteront, meilleures seront leurs chances d'être sélectionnés. De plus les premiers candidats étudiants peuvent obtenir des conditions financières intéressantes.

Je vous remercie de votre collaboration.

Marie-France PERDIGON

Directeur du Programme Universitaire d'été

[direction.mfp@orange.fr](mailto:direction.mfp@orange.fr)



[marie-france.perdigon@cife.eu](mailto:marie-france.perdigon@cife.eu)

*Dear sir or Madam,*

*The Centre international de formation européenne offers a Summer University Programme for students of post-secondary education and young professionals, in various countries in Europe. A wide variety of experts, including academics, social scientists and practitioners from all around the world, will teach in this programme.*

*Please find attached some information about the sessions organised during the whole summer.*

*We would be happy if you could forward this information to the relevant departments or post it where candidates will have a chance to see it. The interested students have to contact me to receive the registration form.*

*Some of the sessions (Greece and Georgia) are practically already full but the programme in Romania (in French language) and in Prague are opened for registration. The earlier the registration form is sent in, the best chance to be selected ! Candidates with the status of students are considered first.*

*Yours sincerely*

Marie-France PERDIGON

Directeur du Programme Universitaire d'été

[direction.mfp@orange.fr](mailto:direction.mfp@orange.fr)

[marie-france.perdigon@cife.eu](mailto:marie-france.perdigon@cife.eu)

*You are receiving this email because of your academic activities. If you no longer wish to receive emails from us, please let us know.*